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Lp. Zgłaszający wniosek i data 
zgłoszenia 

Treść wniosku Referat realizujący i data 
udzielonej odpowiedzi 

Sposób realizacji 

1    2 3 4 5
1.  Komisja Gospodarki

Finansowej  
 

27.06.2005r. 

Komisja wnioskuje o przedstawienie 
informacji dotyczącej umorzeń 
podatkowych, udzielonych przez Miasto 
Ostrołęka wraz z informacją Prezydenta 
Miasta o pracy za okres między sesjami 
jako dodatkowy załącznik tej informacji 
przedstawianej na Sesji Rady Miejskiej  

Wydział Finansów, 
Budżetu, Podatków i Opłat 

Informacje Prezydenta Miasta o pracy w okresach 
między sesjami będą zawierały również informacje o 
umorzeniach podatkowych udzielanych w tych 
okresach.  

2.  Komisja Gospodarki
Finansowej  

 

27.06.2005r. 

Komisja wnioskuje o przedstawienie przez 
Prezydenta Miasta informacji dotyczącej 
termomodernizacji obiektów oświatowych, 
wynikających z tego oszczędności czyli 
efektów ekonomicznych, rzeczowych i 
finansowych oraz porównanie z kilkoma 
latami poprzednimi zużycia energii cieplnej 
w tych obiektach wraz z prognozą na 
kolejne rok. 

Wydział Inwestycji i Dróg Termomodernizacja pozwoliła na poprawę 
właściwości technicznych obiektów, poprawiła 
komfort cieplny, zlikwidowała mostki cieplne.  
W aspekcie ekonomicznym przewidywany jest 20% 
spadek opłat za ciepło w okresie grzewczym co 
rocznie pozwoliłoby na zaoszczędzenie 74.279, 78 zł.  

3.  Komisja Gospodarki
Finansowej  

 

27.06.2005r. 

Komisja wnioskuje o rozważenie 
możliwości zakupu i montażu w szkole 
podstawowej Nr 6 drzwi wewnętrznych (25 
szt.) 

Wydział Oświaty, Kultury 
Sportu i Turystyki 

Prezydent Miasta przekazał kwotę 10 000 zł na 
wymianę drzwi wewnętrznych w Szkole Podstawowej 
Nr 6 w Ostrołęce 

4.  Komisja Oświaty 
20.04.2005r. 

Komisja wnioskuje aby Prezydent Miasta 
rozważył możliwość przyznania nagrody 
dla laureata olimpiady, ucznia Marcina 
Zecera oraz jego nauczyciela, opiekuna z 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 4. 

Wydział Oświaty, Kultury 
Sportu i Turystyki 

Nagroda w wysokości 10.000 zł zostanie przyznana 
Pani Elżbiecie Stepnowskiej, której uczeń został 
laureatem Olimpiady Wiedzy o Żywieniu. Natomiast 
laureat zostanie uhonorowany nagrodą w wysokości 
1000zł.  

5.  Komisja Oświaty 
23.06.2005r. 

Komisja wnioskuje, aby Prezydent Miasta 
podjął interwencję w kwestii uproszczenia 
systemu rozliczania stypendiów. 

Wydział Oświaty, Kultury 
Sportu i Turystyki 

System rozliczania stypendiów określany jest w 
Ustawie o systemie oświaty i w uchwale RM Nr 
345/XXXIV/05 z dnia 1.04.2005r. Nie istnieje 
możliwości zmiany procedury ani jej uproszczenia. 

6.  Komisja Kultury, Sportu i 
Turystyki 

12.05.2005r. 

Komisja wnioskuje o rozważenie 
możliwości likwidacji Ogniska Pracy 
Pozaszkolnej i przekazanie zakresu 
obowiązków wraz ze środkami 
finansowymi do Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji 

Wydział Oświaty, Kultury 
Sportu i Turystyki 

Wniosek z powodów formalno – prawnych w obecnej 
chwili nie może być zrealizowany.  
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7.  Komisja Kultury, Sportu i 
Turystyki 

12.05.2005r. 

Komisja wnioskuje o rozważenie 
możliwości pozyskania brakujących 
środków na rozpoczęcie budowy boiska 
sportowego przy SP Nr 10 od Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Centrum”. 

Wydział Inwestycji i Dróg 

8.  Komisja Kultury, Sportu i 
Turystyki 

12.05.2005r. 

Komisja wnioskuje o pozyskanie 
brakujących środków na rozpoczęcie 
budowy boiska sportowego przy SP Nr 10 
od Totalizatora Sportowego oraz z 
Głównego Urzędu Kultury Fizycznej i 
Sportu w Warszawie. 

Wydział Inwestycji i Dróg 

Zakończono prace projektowe i uzyskano pozwolenie 
na budowę boiska sportowego. We wrześniu br.  
zostanie złożony wniosek w celu pozyskania środków 
finansowych do Totalizatora Sportowego i Ministra 
Edukacji Narodowej i Sportu w Warszawie, zgodnie z 
rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej i 
sportu z dnia 11 lutego 2005r. w sprawie 
dofinansowania zadań ze środków Funduszu Rozwoju 
Kultury Fizycznej (Dz. U. Nr 28, poz. 237). 

9.  Komisja Kultury, Sportu i 
Turystyki 

17.06.2005r. 

Komisja wnioskuje, aby Prezydent Miasta 
przyznał nagrodę pieniężną dla Waldemara 
Nola za wywalczony tytuł mistrza Europu 
Weteranów w kulturystyce. 

Wydział Oświaty, Kultury 
Sportu i Turystyki 

Pan Waldemar Noll otrzymał w czerwcu nagrodę 
pieniężną Prezydenta Miasta w wys. 1000 zł.  

10.  Komisja Gospodarki
Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej  

 

20.04.2005r. 

Komisja podjęła wniosek, aby Prezydent 
Miasta doprowadził do spotkania obydwu 
organizacji Ogrodów Działkowych i 
wytyczył kierunki dla dobra ostrołęckich 
działkowców. 

Kancelaria Rady Miejskiej Zgodnie z Rezolucją Rada Miejska postanowiła 
wyrazić poparcie dla projektu ustawy przewidującego 
przekazanie dotychczasowym użytkownikom działek 
w pracowniczych ogrodach działkowych prawa 
własności tych działek za symboliczna odpłatnością.  

11.  Komisja Gospodarki
Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej  

 

25.04.2005r. 

Komisja podjęła wniosek, aby materiał 
dotyczący zaopatrzenia mieszkańców 
Ostrołęki w wodę przekazać do prezesa 
OPWiK. Jednocześnie Komisja oczekuje 
informacji odnośnie przekazanego 
materiału.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta  

Materiał dot. zaopatrzenia mieszkańców miasta 
Ostrołęki w wodę został przesłany pismem 
OPWiK/DP/3632/2005 z dnia 12 sierpnia 2005 roku  
do Prezydenta Miasta Ostrołęki oraz do 
zainteresowane Pana Jerzego Brojka. 

12.  Komisja Gospodarki
Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej  

 

01.06.2005r. 

Komisja w wyniku rozpatrzenia 
sprawozdania finansowego i sprawozdania 
zarządu z działalności za 2004 rok spółek : 
OPWiK, OPEC i OTBS, podjęła wniosek, 
aby podjąć działania marketingowe 
zmierzające do zwiększenia sprzedaży 
ciepła w działalności podstawowej. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Wniosek przekazano do spółek – celem realizacji, 
pismem z dnia 02.06.2005r. znak PRM 0057-5/05. 

13.  Komisja Prawa, Porządku 
Publicznego i Współpracy z 
Samorządami Mieszkańców  

11.04.2005r. 

Komisja podjęła wniosek o rozważenie 
możliwości zakupu koni oraz zakupu psa do 
wykrywania narkotyków.  

Straż Miejska Ostrołęki Łączny koszt zakupu dwóch koni i psa wraz z ich 
utrzymaniem skalkulowano na kwotę 42 tys. 980 zł. 
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